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广东广晟有色金属集团有限公司

 广东广晟有色金属集团有限公司 http://www.gdnmi.com.cn/
，是2002年3月经广东省广晟资产有限公司批准成立的国有全资企业，注册资本金5000万元，总资产近20亿元，职工40
00多人。

 公司由原广东省冶金厅、中国有色金属工业广州公司沿革而来。公司前身始建于1953年,一直统一管理广东省有色
金属行业，是我国从事有色金属最早的企业之一。主要业务有，有色金属的采、选、冶；有色金属的仓储物流；有色
金属的期货交易；有色金属的进出口贸易等。主导产业有，钨业、稀土业、铜业和银锡业四大产业。拥有全资、控股
企业30多家，主要分布在广东、江西、湖南和海南等地。 

 公司经过50多年的发展，已形成快速发展的优势。一是有产业优势。多年来公司在有色金属的采、选、冶和仓储物
流、期货经纪、进出口贸易等领域，精心经营，打下了深厚的产业基础。二是有资源优势。公司拥有钨矿山5个；拥
有广东省仅有的少数几个《稀土采矿证》，是广东省内唯一的稀土合法采矿人；同时拥有广东最大的铜矿----阳春石
菉铜矿和广东最大的银矿----潮州厚婆坳银矿。三是有人才队伍优势。公司拥有一批通晓有色金属知识，熟悉市场的
经营管理人员，以及精通生产技术的专业人员和作风过硬、技能扎实的职工队伍。四是有一批优势企业。在钨业上有
棉土窝钨矿等5个采选系统完备、技术先进的现代化矿山企业；稀土业有国内生产冶炼技术一流的广东富远稀土新材
料公司及龙南县和利稀土冶炼公司等8个稀土企业。此外，还有深圳金粤幕墙装饰工程公司、广东南储仓储管理公司
和湛江南方化油器厂等一批竞争力强、产品市场占有率高、经济效益好的优势企业。五是有实力雄厚的母公司支持的
优势。母公司广晟资产公司是广东省国资委监管的大型国企之一，注册资本10亿元，总资产300多亿元，是中国电信
股份公司的第二大股东和上市公司“中金岭南”的控股股东，以有色金属、电子信息、酒店和建筑房地产等为主导产
业。

 公司坚持走专业化发展道路，进行了一系列富有成效的改革，极大地提高了经济效益和综合实力，步入了良性发展
轨道。公司将坚持一手抓产业经营，一手抓资本经营，做强做大钨业、稀土业、铜业和银锡业等4个支柱产业，不断
开拓国内市场和国际市场，将企业打造成新型的有实力的有色金属工业集团。

英文简介

 Guangdong Rising Nonferrous Metals Group Co., Ltd. is a state-owned enterprise which was authorized to be founded by
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Guangdong Rising Assets Management Co., Ltd. in March 2002. The company, with registered capital of 6.58 million US dollars,
has over 4000 employees and a total capital of 263 million US dollars today.

 The history of the company can be dated back to 1953. The company evolved from China Nonferrous Metals Industry
Corporation in Guangzhou and Office of the Guangdong Provincial,which was one of the first enterprises majoring in non-ferrous
metals, has always been the leader of the industry in Guangdong province.The main businesses in nonferrous metals include: the
collection, selection and smelting of the metals; the storing and warehousing; the time-bargain, importing and exporting the metals,
etc. The four main industries are tungsten, rare earth, copper and silver tin. There are more than 30 branches and holding companies
in provinces like Guangdong (GD), Jiangxi, Hunan and Hainan.

 Over 50 years' development, our company has got advantages for even faster development. First, we have industry advantage. In
the field of collection, selection, smelting, storing, warehousing, futures broking, importing and exporting of the metals, we have
accumulated rich experience. Second, we have copper advantage. We have 5 tungsten mines, the exploring rare earth certificate
(which is still quite rare in Guangdong province), the biggest copper mine and the biggest silver mine of GD. The company is the
only one who has got the authority to explore rare earth in Guangdong.
Third, we have rich human resources. There are many professionals who are good at technology as well as management. Fourth, we
have excellent, full-equipped, modern factories and branches to support us. Fifth, our parent company, Rising Assets Management
Co., Ltd. is a powerful SOE with registered capital of 1 billion yuan and total assets of more than 30 billion yuan, and doing business
in various industries such as non-ferrous metals, electronic information, hotels, real estate, etc.

 Our company has always been on the professional development way, carried out a series of effective reforms, which have greatly
increased economic efficiency and overall strength, entered the healthy development track. Will persist in grasping industry
operators, grasping Capital Management, grow in size and strength tungsten industry, the rare earth industry, Copper and Silver Tin
four pillar industries, and constantly open up the domestic market and international markets, and will create new enterprises have a
strength of the non-ferrous metals industry group.
 
 
企业精神：执着.完美

Enterprise Spirit: Perseverance & Perfection

执着----就是认准目标，聚精会神，全心投入；就是百折不挠，坚持不懈，坚定不移；就是锲而不舍，勇往直前，直
到目标的实现。

Perseverance----always stick to goals with heart and soul; never give up despite difficulties; always move ahead to targets with
perseverance and persistence; never stop to be better!

完美----就是从事每项工作都要追求高标准，追求卓越；就是精益求精，至善至美。做到完美无缺，无可挑剔。

Perfection----always persue to meet the higher standards; always persue to be perfect
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